

Университет Раджабхат на Пхукете Королевства Таиланд предлагает стипендии для иностранных студентов, желающих обучаться по следующим программам:

1. Бакалавриат в области педагогических наук, направление английский язык.
2. Бакалавриат в области педагогических наук, направление - естественные науки.
3. Бакалавриат в области изобразительного и прикладного искусства, направление - искусство и дизайн.
4. Бакалавриат в области делового администрирования, направление - предпринимательство.

Информация о стипендиальных программах прилагается к настоящему документу.

# 2022 SCHOLARSHIP

APPLY  
NOW

## GENERAL QUALIFICATIONS:

- Be non-Thai citizens and in good health.
- Higher Secondary School Certificate or equivalent.
- GPA is not less than 2.75 or equivalent. Or GPA is not less than 2.25 or equivalent with outstanding talent.
- Have good conduct and have been certified by an educational establishment that has completed or recommendation letter.
- English proficiency certificate that according to TOEIC OVERALL 550 or equivalent.

## TYPE OF SCHOLARSHIP

Full scholarship or scholarship supporting from the university as follows:

- (1) Educational fees and/or
- (2) The entrance fee and/or
- (3) Dormitory fee support and/or
- (4) Utility fees

## CURRICULUM

- Bachelor of Education Program in English
- Bachelor of Education Program in General Science
- Bachelor of Fine and Applied Arts Program in Arts and Design
- Bachelor of Business Administration Program in Entrepreneurship



For more details:

✉ [emis@pkru.ac.th](mailto:emis@pkru.ac.th)

